
Referat fra Desembermøte - Snøskutersaken 

Hei! 
Da har det vært nytt møte i arbeidsgruppen for etablering av snøscooterløyper i Verdal kommune og 
referat fra dette møtet ligger som vedlegg her. Multiconsult driver nå med konsekvensutredning og 
kommunen driver med verdisetting av friluftsområdene i Verdal. Dette arbeidet pågår parallelt og 
man regner med at det er ferdig senest april 2017. Dette må gjøres ferdig før man kan gå videre med 
saken, og eventuelt fastlegge de endelige traseene og legge forslaget ut på høring vår / sommer 
2017. I forbindelse med melding om oppstart så kom det inn 19 uttalelser og disse kan leses på 
kommunens hjemmeside ved å følge linken i referatet. Ellers kan man merke seg at samene ønsker 
skriftlig garanti for at det ikke etableres andre snøscooterløyper i kommunen i fremtiden og vil gå 
imot denne etableringen også hvis dette ikke gis. Kommunen kan ikke gi en slik garanti nå, og det er 
usikkert hvordan dette vil påvirke saken. 
  
Hvis noen er uklart eller man ønsker mer utfyllende opplysninger så er det bare å ta kontakt 
  
Med vennlig hilse 
Harry Olsen 
Inns Hytteeierforening 
 


